

Title (en)

METHOD FOR PSYCHOTHERAPY AGAINST DEPENDANCE BEHAVIOUR BY COMPLEMENTING RITUALS, BY USE OF GAME DEVICES WITH DYNAMIC VISUAL GAMES (FOR EXAMPLE VIDEO COMPUTER SYSTEMS).

Title (de)

PSYCHOTHERAPEUTISCHES VERFAHREN ZUM BEHANDELN VON SUCHTVERHALTEN MITTELS NEUTRALISIERENDER RITUALE, WOBEI DYNAMISCH-VISUELLE SPIELGERÄTE WIE Z.B. VIDEOCOMPUTER VERWENDET WERDEN.

Title (fr)

METHODE DE PSYCHOTHERAPIE CONTRE UN COMPORTEMENT DE DEPENDANCE PAR DES RITES COMPLEMENTAIRES EN UTILISANT DES DISPOSITIFS DE JEUX AVEC DES JEUX VISUELS DYNAMIQUES (PAR EXEMPLE DES SYSTEMES D'ORDINATEUR VIDEO).

Publication

**EP 0160680 A1 19851113 (EN)**

Application

**EP 84904003 A 19841012**

Priority

SE 8305669 A 19831014

Abstract (en)

[origin: WO8501667A1] The method, which the inventor calls reverse ritual therapy, is using computermade reverse (anti) rituals (like playing a film backwards) of the rituals which observation of and participation in create dependency behaviour, as for example smoking, alcohol drinking, using of narcotics, etc (which are like playing the film forwards). The hypothesis is that the hypnosis of the computer reverse rituals will neutralize and eliminate the hypnosis of the dependency creating rituals. Since the human brain, when its lust center is activated, produces human own narcotic, as for example the morphine like endorphines, and since the video computer games (TV-games) cause game lust, the inventor expects that video computer game lust will cause brain's own production of narcotics and in this way, by using of video computer games he wants to create Pavlov reflex between the brain's own narcotics production and lust and the pictures of rejection of the missuse (for example of narcotics) so that every time when the player performs for example a ritual of rejection of narcotics his own brain's lust center will start to produce narcotics and will reward him with lust and pleasure instead of punishment and efforts which most of the other methods suggest and which in most cases the missuser is not capable of. The hypothesis is that the invention will use the body's own lust and pleasure against the destructive lust and pleasure from outside. One strong force from outside will meet an equal strong anti and complementing force from inside.

Abstract (fr)

La méthode, que l'inventeur appelle thérapie rituelle inverse, utilise des rites inverses (antirites) mis au point par ordinateur (comme si l'on projetait un film à rebours) des rites dont l'observation et la participation à ces rites créent un comportement de dépendance, comme l'habitude de fumer, boire de l'alcool, prendre des drogues, etc. (habitudes que l'on peut comparer à une projection normale vers l'avant d'un film). L'hypothèse est que l'hypnose des rites inverses mis au point par ordinateur neutralise et élimine l'hypnose des rites de création de dépendance. Etant donné que le cerveau humain, lorsque son centre de désir est activé, produit son propre narcotique humain, comme les endorphines semblables à la morphine, et étant donné que les jeux vidéo (jeux avec TV) provoquent le désir du jeu, l'inventeur s'attend à ce que le désir du jeu d'ordinateur vidéo fera en sorte que le cerveau produise ses propres narcotiques et de cette manière en utilisant des jeux d'ordinateurs vidéo, il veut créer des réflexes de Pavlov entre la propre production de narcotiques du cerveau et le désir et les images de rejet de mauvais usages ou abus (par exemple de narcotiques), de sorte qu'à chaque fois que le joueur possède par exemple un rite de rejet de narcotiques son centre de désir du cerveau commence alors à produire des narcotiques et le récompense avec du plaisir au lieu d'une punition et d'efforts contrairement à ce que suggèrent la plupart des autres méthodes beaucoup trop exigeantes dans la plupart des cas. L'invention se base sur l'utilisation du désir et du plaisir du corps contre le désir et le plaisir destructifs provenant de l'extérieur. Une force de grande intensité provenant de l'extérieur se heurtera à une force opposée et complémentaire d'égale intensité provenant de l'intérieur du corps.

IPC 1-7

**A63F 9/22**

IPC 8 full level

**A61M 21/00** (2006.01); **A63F 9/00** (2006.01); **G09B 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61M 21/00** (2013.01); **A63F 9/0001** (2013.01); **G09B 19/00** (2013.01); **A61M 2021/0044** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8501667A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8501667 A1 19850425**; AU 3550784 A 19850507; EP 0160680 A1 19851113; SE 8305669 D0 19831014; SE 8305669 L 19850415

DOCDB simple family (application)

**SE 8400336 W 19841012**; AU 3550784 A 19841012; EP 84904003 A 19841012; SE 8305669 A 19831014